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Generál-prezident Petr Pavel otevřeně podpořil vyslání českých vojáků k plnění
“nebojových” úloh na Ukrajině! Rusko prý nemá nárok a právo určovat, jaká vojska
si Ukrajina pozve na své území! Šokující výroky českého prezidenta přiblížily Českou
republiku k zatažení do válečného konfliktu na Ukrajině! Porcelánová mise NATO na
Ukrajině se již rýsuje jako hotová věc!
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Generál-prezident Petr Pavel otevřeně podpořil vyslání českých vojáků k plnění “nebojových” úloh na Ukrajině! Rusko prý
nemá nárok a právo určovat, jaká vojska si Ukrajina pozve na své území! Šokující výroky českého prezidenta přiblížily Českou
republiku k zatažení do válečného konfliktu na Ukrajině! Porcelánová mise NATO na Ukrajině se již rýsuje jako hotová věc!

Válečné bubny v Evropě duní na plný výkon a přízrak III. sv. války se nám zhmotňuje před očima s čím dál jasnějšími obrysy. Overtonovo
konceptuální okno bylo vyrváno z pantů a uneseno do černé díry s názvem Ukrajina. Generál-prezident Petr Pavel totiž ve čtvrtek v
posledním rozhovoru [1] pro server Aktuálně.cz plně podpořil vyslání českých vojsk na Ukrajinu k plnění “nebojových” úloh
nejrůznějšího charakteru, jako je např. výcvik ukrajinských vojáků na Ukrajině.

Tedy v podstatě na ukrajinských cvičištích, která jsou terčem pravidelných ruských raketových úderů anebo v opravárenských závodech
na Ukrajině, kde budou čeští vojáci opravovat vojenskou techniku. Dalšími nebojovými úkoly, které nedávno zmínil [2] francouzský
premiér vlády Gabriel Attal, by byla pohraniční služba aliančních vojáků na Ukrajině, tedy nebojová ostraha hranic a rovněž nebojová
obsluha radarových stanic, které jsou rovněž považovány za nebojové komplexy.
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Prezident Petr Pavel podpořil vyslání českých vojáků k nebojovým misím na Ukrajině!

Zdroj ukázky videa: Aktuálně.cz Spotlight [3]

Podle prezidenta Petra Pavla by mohlo dojít k nasunutí českých vojáků na Ukrajinu v případě alianční dohody uvnitř NATO, ale na přímý
dotaz moderátorky, jestli by k tomu musel být jednomyslný souhlas všech zemí NATO, prezident přímo neodpověděl, pouze reagoval
slovy, že k vyslání vojáků by došlo v případě, že by se na tom partneři v alianci dohodli.

Jestli myslel všechny partnery, nebo jen jejich většinu, to není jasné a vlastně v této chvíli je to již irelevantní, protože o vyslání vojsk zemí
NATO je podle všeho již dopředu rozhodnuto a teď se pouze mediálně masíruje evropská veřejnost, aby se na to připravila, aby se
nebouřila, aby se neděsila, prostě se jedná o mediální programování úplně stejného typu jako provádí Hollywood se svými predikčními a
programovacími filmy a seriály.

Petr Pavel: Rusko si nemá co diktovat, jaká vojska si Ukrajina může pozvat na své území

Petr Pavel mně ale v rozhovoru šokoval poté, co reagoval na doplňující otázku redaktorky, jak by na vyslání vojsk zemí NATO mohlo
reagovat Rusko. Pavel na to reagoval slovy, že Ukrajina je sice napadená země, ale je stále suverénní a může si na své území pozvat
jakákoliv vojska bude chtít.

Podle českého prezidenta by se prý NATO a EU neměly nechat Ruskem zastrašit, aby prý Moskva rozhodovala o tom, kdo může na
Ukrajině být rozmístěn a kdo nemůže, o tom si prý rozhodne sama Ukrajina, koho si na své území pozve. Tato argumentace je sice
naprosto logická z vojenského hlediska, ale z konceptuálního pohledu mi úplně spadla brada a došlo k vytržení Overtonova okna z pantů
s obrovským rachotem.
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Petr Pavel se přidal k Emmanuelu Macronovi k tažení na Rusko

Pavel totiž svým výrokem generála bagatelizoval možné hrozby eskalace, protože vyslal jasný signál, že NATO neočekává, že by
Rusko začalo na rozmístěné vojáky zemí NATO útočit. Tím vlastně český prezident v rozhovoru nepřímo potvrdil, že NATO na
Ukrajině počítá s tzv. porcelánovou obranou Ukrajiny, kdy Rusko nebude chtít riskovat rozpoutání otevřeného konfliktu se 31 zeměmi
NATO a bude se po rozmístění vojsk zemí NATO na Ukrajině držet zpátky. Přesně tento pocit jsem z Pavlových výroků měl, protože jeho
rozhovor na Aktuálně totiž byl konceptuálně už úplně v jiné pozici než před několika dny a než byl Macronův projev.

Uvnitř NATO je již v podstatě o misi na Ukrajině rozhodnuto, ale je třeba zpracovat veřejné mínění

Pavel totiž v rozhovoru již otevřeně argumentoval pro vyslání vojsk na Ukrajinu, argumentoval dále tím, že je přesvědčen, že alianční
mise na Ukrajině by nebyla v rozporu s mezinárodním právem, a že Rusko nesmí rozhodovat, koho si Ukrajina smí a nesmí rozmístit na
svém území. Tohle je zásadní posun ve výrocích, které mně utvrzují v tom, že informace, které máme v redakci z Bruselu, že o vojenské
misi zemí NATO je již v zákulisí rozhodnuto a pouze se nyní zpracovává veřejnost v EU, aby se s tím smířila, jsou opravdu založeny na
reálných základech a nejedná se o dezinformaci, ale o autentické informace.

Ruská dělostřelecká převaha v počtu vyrobených nábojů je 3:1 a v počtu vystřelených nábojů na frontě dokonce
10:1

Ukrajina totiž již nedostane peníze, zbraně a ani munici v tom množství a objemu, v jakém by potřebovala pro velkou ofenzívu, tedy pro
mnohonásobně větší a mamutí ofenzívu, než byla ta loňská, která na celé čáře selhala. Rusko podle informací Pentagonu [4] vyrábí
měsíčně ve svých továrnách za Uralem celkem 3x více dělostřeleckých granátů než celá Evropská unie a USA dohromady!

Jinými slovy, na 1 a pouze pro Ukrajinu vyrobený dělostřelecký granát připadají 3 vyrobené ruské granáty, ale pouze v ideálním případě,
že EU a USA dodají Ukrajině veškerou svoji současnou dělostřeleckou produkci, což samozřejmě nedodávají a nikdy ani nedodají.
Celkový poměr na frontě vystřelených granátů se tak na bojišti propadá k poměru 10:1 ve prospěch Ruské armády.

Ukrajina své území neudrží, pokud nedojde k vytvoření porcelánové obranné linie
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A s těmito poměry nelze nejen Ruskou armádu přestřílet, ale nejde ani zahájit žádnou novou ofenzívu, to je naprosto vyloučené. Za
současné situace tedy hrozí, že se ukrajinská fronta do začátku června zhroutí a sesype. Rusko začne postupovat bez odporu a začne
obsazovat obrovská území Ukrajiny. A zbraněmi a municí dodávanými Kyjevu již tomu nelze zabránit.

Existuje jenom jedna jediná síla a zbraň, která Ruskou armádu zastaví, a to je právě porcelánová obrana z rozmístěných vojsk
NATO na Ukrajině, které nebudou mít žádnou jinou funkci, jen porcelánovou obranu s vědomím, že Rusové nebudou chtít jít do přímého
střetu s NATO. A to dal jasně najevo Vladimir Putin už několikrát, že Ruská armáda nechce riskovat střet s NATO, protože to by
znamenalo jadernou válku.

Takhle by mohla skončit válka na Ukrajině

A podle všeho to vypadá, že NATO si spočítalo, že Rusko nechce obsadit celou Ukrajinu, že přítomnost vojsk NATO na Ukrajině nevyvolá
válku s Ruskem, pokud vojska NATO nepůjdou na linii doteku na frontě, ani do týlové blízkosti fronty. Hrozba porcelánové obrany je však
obrovská. Je jen otázkou času, než Ukrajinci začnou porcelánový deštník NATO používat jako ochranu Velkého bratra k píchání do
Ruského medvěda.

Ukrajinská armáda začne schovávat své vojáky, zbraně, stíhačky, vrtulníky, tanky, muniční sklady a všechno ostatní pod ochranu
rozmístěných vojsk NATO, do blízkosti jejich základen, pod ochranu jejich vlastních PVO deštníků, zatímco ukrajinská armádu bude dál
útočit proti Ruské armádě, ale se zajištěným zázemím od NATO.

Rozmístění vojsk NATO k plnění “nebojových” úloh povede dříve či později k válečné kolizi s Ruskou armádou

Jak dlouho bude trvat, než ruské letectvo vybombarduje na západě Ukrajiny velký výcvikový tábor, kde budou vojáci z ČR a z Polska
cvičit ukrajinské vojáky? A jak dlouho bude trvat, než ruská raketa dopadne na radarovou stanici obsluhovanou francouzskými
nebo britskými vojáky? Kolik vojáků zemí NATO bude moci padnout, aniž by to vyvolalo odvetu zemí NATO proti Rusku?

Desítky vojáků NATO? Stovky? Anebo odveta přijde ve chvíli, když po úderu na velkou základnu AFU zemře přes 1 000 vojáků ze zemí
NATO, kteří tam byli spolu s ukrajinskými vojáky? Porcelánová obrana sice má svůj smysl, ale v případě Ukrajiny bude hrozit přímý střet
vojsk NATO a Ruské armády, protože ukrajinská vojska budou vnímat přítomnost vojsk NATO jako faktického aliančního spojence, který
Ukrajině pomůže, pokud to bude potřeba.
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Naznačení porcelánových linií na hranici s Běloruskem a ve směru Nikolajev a Oděsu

Takže údery proti Rusku zesílí a když Rusové uvidí, že AFU ukrývá své zbraně a munici pod ochranou základen zemí NATO, a když
uvidí, že vojáci NATO opravují ukrajinskou vojenskou techniku a cvičí velkou ukrajinskou armádu v táborech na západě Ukrajiny, tak bude
jen otázkou času, než na tyto kóty bude proveden úder přesnými raketami. Jenže ani sebepřesnější rakety nezabrání průserům.

Jedna z raket dopadne na stan vojáků NATO a zařve tam 500 nebo 800 vojáků. Jejich rodinám v zemích EU se vrátí zpátky domů jejich
synové v zinkových rakvích. A na stole bude najednou buď stažení vojsk z Ukrajiny, anebo odveta Rusům. Zkuste si představit, jaká z
těchto dvou variant u dnešních zfašizovaných generálů a hlavně politiků v Evropě zvítězí. Výroky Petra Pavla jsou mediální přípravou na
misi českých vojáků na Ukrajině. Ode dneška a po zhlédnutí Pavlova rozhovoru již o tom nepochybuji.
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